
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 2. april 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 706

Hvis det engelske værfts tilbud var konditionsmæssigt, hvorfor skulle der så gå 14 måne-

der fra udbuddet om to miljøskibe blev afholdt til styrelsen kom frem til, at der ikke kunne

tegnes kontrakt med den valgte tilbudsgiver, og præcis hvornår blev man klar over, at

værftet ville have 5 mio. kr. mere end de havde afgivet tilbud på? Og endelig mener mini-

steren, at der var tale om unødig lang sagsbehandlingstid?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Bjarne Laustsen (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Bjarne.Laustsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen

formand
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